
轻挽起彼此的手，城堡的坐标，是终点亦是起点！

遥山恰对钩帘，俪驹轻趁舞步，古老的钟声回荡在百年城堡和壮阔山林中，时间为你们驻足。

朝暮间，余晖连山。选一株她属意的花卉，带她入住童话般的崖景套房。

红绡帐外，群山叠翠。炮台楼之上，觥筹交错间，柔情似水掩映星月共舞。

漫步裸叶，让香氛为你们凝聚爱的回忆！

这一刻，在裸心，白首成约，与子成说，为你的佳期留下永生难忘的对影。

¥ 18,888

浪漫欢迎特饮
Roman�c Welcome Drink

甜蜜裸心礼物
naked Arrival Gi�s

崖景套房浪漫住宿 1 晚含早餐
1 Night Stay in Cliffside Suite for 2 with Breakfast

Ring the bell

裸心堡婚纱照 1 日拍摄
naked Castle Wedding Photo Shoo�ng (1 Day)

裸心味西餐厅午餐(至多8人）
naked Bite Western Cuisine Lunch (maximum 8 people)

炮台楼中餐厅双人浪漫烛光晚餐
Paotai Lou Roman�c Chinese Dinner for 2

裸叶双人水疗按摩
naked Leaf SPA for 2

Dream
梦幻城堡  婚礼摄影套餐

钟爱一生 鸣钟宣爱

Cstle
Wedding Photo Shoo�ng Package

With hands intertwined, just l ike your future together, your adventure begins at naked Castle. 
The sweeping Moganshan Mountains creates a secluded paradise.

The ring of the Castle bells spreads throughout the forest from the Castle tower.
Pick the perfect roman�c scenery to celebrate your love together.

Take in the beau�ful scenery from the stunning Cliffside Suites and relax at naked Leaf spa.
Enjoy the fairytale se�ng of naked Castle and treasure these memories for a l ife�me!

此套餐至多8人使用 8 people maximum to book this package

All prices are subject to 10% service charge. All price and services
charge are subject to addi�onal 6% VAT (value added tax)

以上价格均需加收 10% 的服务费。所有价格及服务费总值需另外加收 6% 增值税税金。


